
 
 

PROTOKOLL 
 

STYREMØTE 01/2017 - 2019 
SEKSJON FRISKIS&SVETTIS  

 
10. mai 2017, Ullevål Stadion 

 
Tilstede: Randi Borgen, Randi Myhre, Glenn Pedersen, Anne-Regine Bakstad, Tore 

Amundøy, Lill Støkket, Camilla Bakker  
Fra adm: Anne Ottestad (sak 2), Christina Engebretsen og Ida Westgaard (begge i sak 2 og 

3), Jeppe Hansson 
 

 
SAK 01  GODKJENNING AV FOREGÅENDE PROTOKOLL   

 
Styret besluttet 
å  godkjenne protokollen fra styremøte 10/2015-2017 

 
 
SAK 02  INFORMASJON 

Det ble gitt informasjon om norsk idrett generelt og Friksis&Svettis spesielt innen 
områdene politikk, administrasjon og økonomi. 
 
Det ble også gitt informasjon om:  

 Stiftelsen F&S utstyrs- og etablererfond 

 Mva-saken 

 Opp-Tour Inspirasjon 2017 

 Opp-Tour 2017 

 Friskis&Svettis-dagene 2018 

 Oslo Maraton 
o Arrangeres 15 – 16 september. F&S Oslo og Norge planlegger en 

stand arena lørdag 16., der både styret og administrasjon bidrar.  
    

Styret besluttet  
å ta informasjonen til orientering 

 
 
 
 



Sak 03  SEKSJONSÅRMØTET 2017 
F&S Riks Strategi 2022 og F&S Norges handlingsplan ble presentert og diskutert.  
 
Styret besluttet  
å  be administrasjonen med utgangspunkt i handlingsplanen komme med forslag  
    til tiltaksplan til neste styremøte.  

 
 
Sak 04  ARBEIDSFORM FOR STYRET OG MØTEPLAN 2017 

Arbeidsform og retningslinjer for styret ble diskutert. I tillegg er det utarbeidet et 
forslag til instruks for daglig leder. Randi sender ut forslag til retningslinjer til 
styret og ber om tilbakemeldinger.       

 
Styret besluttet  
å  beramme styremøtene for 2017 til: 

 Onsdag 06. september  

 Onsdag 04. oktober (kun ved behov) 

 Onsdag 29. november   
 

 
Sak 05  EVENTUELT 

Rent Særforbund 
I forrige Tingperiode vedtok forbundsstyret i Norges Fleridrettsforbund «Rent 
Særforbund». Neste steg i prosessen er å utarbeide en handlingsplan for 
antidopingarbeidet.  
 

På styremøte 01/2017 – 19 i Norges Fleridrettsforbund ble det vedtatt at 
forbundet skal utarbeide en antidopingspolicy med handlingsplan. Det ble 
nedsatt en arbeidsgruppe som skal komme med forslag til handlingsplanen. I 
denne gruppen skal hver seksjon oppnevne en representant. 
 

Styret besluttet  
å  oppnevne Tore som medlem av arbeidsgruppen  
 


